

Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

C1. CANO8ZJJ

8天6晚张家界/长沙/凤凰古城+高铁体验

Flight: Batik Airline (Subject to change)

KUL/CAN 2145/0210+1 OD612 CAN/KUL 0310/0715 OD613

Tour Fare:

Tour Package Detail:

- ~ 全程无购物
- ~ 旅游保险 (含 Covid 保险)
- ~ 全程 4 () 酒店 (当地 5 星)
- ~ 乘坐子弹头火车, 感受中国速度
- ~ 全程不走回头路
- ~ 减少舟车劳累, 高铁直达
- ~ 世界最长缆车 天门山

享用当地美食 Local Meals:

·赠送长沙海鲜烧烤自助餐

·娃娃鱼风味 ·菌子风味 ·苗家风味 ·中式合菜

推荐自费 Optional: RMB480/=

~ 凤凰古城三景(船游沱江+夜游风凰 古城+灯秀) + 百龙天梯 + 大峡谷玻 璃桥

指定自费 Compulsory: RMB480/=

~ 天门山 (玻璃栈道+双程扶梯+鞋套)

注意事项:

- 1. 突发性燃油税调整, 行程计划以外费用.
- 2. 行程所列景点, 餐食, 酒店住宿, 20kg 托运行李, 来回机票及机场税, 机上用餐.
- 3. 若中英文行程版本出现不一致, 将以中 文版本为依据.
- 4. 行程次序变动, 以当地旅行社安排为准

天门山



七十二奇楼



D1 吉隆坡 / 广州 2140/0210+1 (MOB) 酒店 4 ▼: 广州美居大酒店或同级

乘搭客机飞往广州机场.

p2 广州 (→高铁 5H) 凤凰 (B/**X**/D) 酒店 4 (:凤凰国宾酒店或同级

凤凰古城 位于湖南省湘西土家族苗族自治州的西南部, 占地面积约 10 平方千米, 由苗族, 汉族, 土家族等 28 个民族组成, 城内(万名塔, 沙湾, 跳岩, 古石板街, 酒吧街)

D3 凤凰 (4H) 张家界

(B/L/D) 酒店 4 ♥: 张家界华美达酒店或同级

酒店4♥: 锦天盛世大酒店或同级

酒店40:长沙开福智选假日酒店或同级

湘西苗寨 湘西苗寨众多, 保存完好, 这里的相对落后, 风景却是这边独好.

天门山 (含缆车上下,天门洞,鬼谷栈道) 坐落在中国湖南省张家界市永定区

七十二奇楼 (含入门票) 被誉为"张家界文化地标"和"夜经济.

D4 张家界

_D6

(B/L/D) 酒店 4 ♥: 锦天盛世大酒店或同级

土家风情园 (吊脚楼, 九重天, 山寨, 摆手广场) 土司王宫记载着土家族的恢弘

军声砂石画 张家界砂石画, 是利用天然彩石.

张家界大峡谷 (玻璃桥) 集山, 水, 洞于一身, 是张家界地貌的博物馆.

D**5** 张家界 (B/L/D)

金鞭溪 因流经金鞭岩而得名, 西汇琵琶溪, 东入索溪. 两岸景点目不暇接, 以金鞭岩

百龙天梯 又称"百龙电梯",是位于世界自然遗产张家界武陵源风景区

猎户部落 进悬崖上的猎户部落, 感受绝版风景. 万种风情, 体验土苗农耕文化; 观神兵聚会, 后花园, 天

(B/L/D)

下第一桥, 电影《阿凡达》外景拍摄地. 登上袁家界, 天下第一桥, 迷魂台

柳叶湖 因湖面形似一片柳叶而得名,是五万年前形成的一个天然湖泊

国金中心 除各种常规服装店,饰品店以外,这里还汇集了全国各地的小吃美食.

坡子街小吃 旁边的坡子街更是长沙特色小吃的齐聚之处.

张家界 (2.5H) 常德 (2.5H) 长沙

黄兴路步行街 步行街上有许多餐厅和小吃摊,提供丰富的湖南特色美食,如臭豆腐、剁椒鱼头等, 是品尝地道湘菜的好地方.

D7 长沙 (≥ 2.5H) 广州 / 吉隆坡 (B/L/X)

二沙岛 又称二沙头, 二沙头岛, 位于广州市中心珠江河段上, 岛四周江水环抱

永庆坊 位于广州市荔湾区有百年历史的骑楼街恩宁路, 在晚清开埠时

新荔枝湾涌 是一个河涌,位于广东省广州市荔湾区西关泮塘一带

广州特别安排 北京路或上下九步行

珠江夜景 (不含船游)

D8 抵达吉隆坡 0310/0715 (MOB)

前往广州机场,飞往吉隆坡.结束愉快旅程.

57-2, Olive Hill Business Park, Jalan BS 1/1, Taman Bukit Serdang, 43300 Seri Kembangan, Selangor







Tel: **03-8959 1088** HP: **010-200 8350**

C1. CAN08ZJJ

8D6N ZhangJiaJie Changsha / Phoenix Ancient City + High Speed Rail Experience

D1 Kul / Guangzhou 2140/0210+1 (MOB) Hotel: 4 Mercure Hotel Guangzhou or sml

Assemble at airport, Flight to Guangzhou.

D2 Guangzhou (→HSR 5H) Fenghuang (B/X/D) Hotel: 4 Phoenix Guobin Hotel or sml

Fenghuang Ancient Town are located in the southwestern part of Xiangxi Tujia and Miao Autonomous Prefecture, Hunan Province. It covers an area of about 10 square kilometers and is composed of 28 ethnic groups such as Miao, Han, and TujiaWithin the town (including Wanning Pagoda, Shawan, Jumping Rock, Ancient Cobblestone Street, Bar Street).

D3 Fenghuang (4H) Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: 4 Tamada Zhangjiajie or sml

Xiangxi Miao Villages There are numerous Miao villages in Xiangxi, Hunan Province, well-preserved and relatively untouched.

Tianmen Mountain (Including Cable Car Roundtrip, Tianmen Cave, Ghost Plank Road) is situated in Yongding District, Zhangjiajie City, Hunan Province, China.

Seventy-Two Unique Towers (Admission included)

D4 Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: 4 ♥ Jintian Shengshi Hotel or sml

Tujia Cultural Park (Stilted Houses, Nine Layers of Heaven, Mountain Village, Waving Square) The Tusi King Palace preserves the grand history of the Tujia ethnic group.

Zhangjiajie Sandstone Painting using natural materials such as non-fading-colored stones and plants, forming a vibrant collage of colors.

Zhangjiajie Grand Canyon (Glass Bridge) combines mountains, water, and caves in one, serving as Zhangjiajie's unique landscape.

D5 Zhangjiajie (B/L/D) Hotel: 4 ♥ Jintian Shengshi Hotel or sml

Golden Whip Stream derives It converges with Piba Stream to the west and joins Suoxi Stream to the east.

The Bailong Elevator known as the "Hundred Dragons Elevator," is an UNESCO World Heritage Site Zhangjiajie Wulingyuan ScenicArea.

Orion Tribe watch the gathering of divine soldiers, the back garden, the first bridge in the world, and the filming location of the movie "Avatar".

D6 Zhangjiajie (2.5H) Changde (2.5H) Changsha (B/L/D) Hotel: 4 ♥ Holiday Inn Express Changsha Kaifu Hotel or sml

Willow Leaf Lake is named because the lake surface resembles a willow leaf.

Guojin Center In addition to various conventional clothing and accessory shops, this place also gathers snacks

Pozijie Street Snacks delicacies from all over the country.

Huangxing Road Pedestrian Street

D7 Changsha (→HSR 2.5H) Guangzhou / Kul (B/L/X)

Ersha Island also known as Ersha Head Island, is located in the middle section of the Pearl River in the center of Guangzhou.

Yongqing Fang is located on Enning Road, Laiwan District, Guangzhou, with a history of over a hundred years.

Xin Lizhiwan Creek is a river creek located in the Paitang area of Xiguan, Liwan District, Guangzhou, Guangdong Province.

Special Arrange Beijing Road or Shangxiajiu Pedestrian Street, Pearl River Night (Excluded cruise)

D8 Arrival Kuala Lumpur 0310/0715 (MOB)

Heading to Guangzhou Airport, flight to Kuala Lumpur, End the journey.

Compulsory: RMB480/=

Tianmen Mountain (glass plank road + two-way escalator + shoe cover)

Optional: RMB480/=

Three Views of Fenghuang Ancient City + Bailong Elevator + Glass Bridge

Notes

- 1. Sudden changes in fuel taxes may result in additional expenses beyond the planned itinerary.
- 2. Tour Package includes listed attractions, meals, accommodation, 20kg checked baggage, Air Ticket, airport taxes, and Meal in board.
- 3. In case of discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.
- 4. Any changes in the itinerary sequence will be subject to arrangements made by the local travel agency.